
 

 

 
 
 
 
 
 

 
Skrivelse till Lunds kommunstyrelse 

2022-10-31 
 
 
Ompröva breddningen av E22 genom Lunds kommun 
 
Vänsterpartiet har under en lång tid arbetat för att stoppa breddningen av E22 genom Lund. 
Vi har vid flera tillfällen lyft alternativ som bör testas innan man överväger att bredda vägen.  
 
Utbyggnad av motorvägen kommer leda till ökad trafik och ökade utsläpp av växthusgaser. 
Forskning från andra håll i världen visar på att trängseln när vägar byggs ut blir mindre i 
några år för att sedan lägga sig på samma nivå fast denna gång med ännu fler bilar och 
större utsläpp. 
 
Kostnaden för E22-projektet betalas delvis av Lunds kommun och delvis av Trafikverket. 
Redan innan de stora inflationshöjningarna hade de beräknade kostnaderna för projektet 
ökat markant. Nu lär kostnaderna öka ytterligare. Vänsterpartiet drar hellre i handbromsen 
när det gäller en breddning av E22, än när det gäller skolor, förskolor och ridhus.  
 
I Naturskyddsföreningen i Lunds enkät till partierna i Lunds kommunfullmäktige ställer sig 
flera partier sig positiva till att inte bredda E22.  
	
Vänsterpartiet	föreslår	kommunfullmäktige	besluta		
 
att skyndsamt i enlighet med skrivelsens intentioner inleda överläggningar med Trafikverket i 
syfte att ompröva nödvändigheten av att bredda E22 genom Lund, 
 
att utse kommunstyrelsens presidium till politisk styrgrupp vad gäller omtaget kring projektet. 
 
att om så krävs, efter dialog och förhandlingar med Trafikverket vad gäller omprioriteringar, 
lyfta frågan om revidering av det samlade projektet till kommunfullmäktige för avgörande. 
 
att framföra till Trafikverket att som alternativ till breddning pröva en hastighetssänkning på 
den aktuella sträckan. 
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